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09.00

Jednání zahájil  a vedl předseda hospodářského výboru Oldřich Vojíř.
V programu byla na žádost části poslanců provedena změna – za bod
2) bude vložen bod 6), tedy volby předsedů podvýborů a na závěr
programu byl zařazen bod různé – informace z podvýborů.

Program:

ad 2)
Návrh poslance M. Římana na vydání zákona, kterým se mění zákon 

č. 311/2006 Sb., o pohonných hmotách a čerpacích stanicích
pohonných hmot  a o změně některých souvisejících zákonů (zákon o

pohonných hmotách) 
– tisk 111

Návrh zákona předložil poslanec Karel Sehoř (v zastoupení poslance
Martina Římana), zpravodajem byl poslanec Oldřich Vojíř. 

Poslanec Sehoř přednesl legislativně-technické pozměňovací návrhy.
V obecné rozpravě vystoupil poslanec Hojda, který navrhl zamítnout
předložený návrh. Poté byla ukončena obecná rozprava. V podrobné
rozpravě vystoupil poslanec Vojíř - po dohodě s legislativou navrhuje
nahradit 2. bod novely zákona novým zněním – viz usnesení č. 62.

Poté bylo hlasováno o zamítnutí návrhu (7 pro, 11 proti, 4 se zdrželi) –
návrh neprošel. Dále bylo hlasováno o pozměňovacím návrhu (19 pro,
0 proti, 3 se zdrželi) – schváleno. 
V závěrečném  hlasování  o  návrhu  zákona  (12  pro,  4  proti,  6  se
zdrželo)  –  návrh  zákona  byl  schválen ve  zněních  pozměňovacích
návrhů – viz usnesení č. 62.

Po ukončení tohoto bodu pokračoval bod volby.
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ad 6)
Volba předsedů podvýborů hospodářského výboru

 
Předseda  volební  komise  poslanec  Suk  seznámil  s výsledkem
hlasování.  Vydáno  22  hlasovacích  lístků,  odevzdáno  22,  z toho
platných  19.  Pro  poslance  Špiku  12,  pro  poslance  Zapletala  7.
Poslanec Špika byl zvolen předsedou podvýboru pro energetiku. 

Další pokračování voleb bylo přesunuto na příští schůzi výboru, kdy
bude volen předseda podvýboru pro strategie a koncepce. 

ad 3)
Vládní návrh zákona, kterým se mění některé zákony v souvislosti

s nařízením Evropského parlamentu a Rady 2006/2004 o spolupráci
v oblasti ochrany spotřebitele a zákon o obecné bezpečnosti výrobků

– tisk 120

Vládní  návrh  zákona  předložil  zástupce  Ministerstva  průmyslu  a
obchodu Martin Turnovský (byl delegován dopisem ministra průmyslu
a  obchodu  Martina  Římana),  zpravodajkou  byla  poslankyně  Věra
Jakubková. 

Zde  vystoupil  poslanec  Kala,  který  razantně  žádal  o  delegaci  buď
ministra nebo náměstka ministra, tak jak je to v jednacím řádu. Bylo
mu vysvětleno předsedou výboru, že vždy žádáme o účast ministra
nebo náměstka a opět bude zaslán dopis v této věci.

Po  úvodním  slově,  ve  kterém  bylo  okomentováno  předložené
vyhodnocení  pozměňovacích  návrhů,  vystoupila  zpravodajka
poslankyně  Jakubková,  která  provedla  výbor  hlasováním  o
pozměňovacích  návrzích.  Po  skončení  podrobné  rozpravy  bylo
provedeno závěrečné hlasování (20 pro, 0 proti, 0 se zdrželo) - návrh
zákona  byl  jednomyslně  schválen s pozměňovacími  návrhy  –  viz
usnesení č. 63.

ad 4)
Vládní návrh zákona o integrovaném registru znečišťování životního
prostředí a integrovaném systému plnění ohlašovacích povinností

v oblasti životního prostředí a o změně některých zákonů – tisk 119

Vládní návrh zákona předložil  náměstek ministra životního prostředí
Jan Dusík, zpravodajem byl poslanec František Sivera.

V obecné rozpravě vystoupili poslanci: 
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- Sehoř - s upřesňujícími dotazy, 
- Jakubková -  s podporou  svých  předložených  pozměňovacích

návrhů, 
- Prosek - s podporou svého návrhu, 
- Sivera - podpořil vládní návrh, 
- Urban -  podporuje  pouze  čistý  přepis  návrhu  Evropské  unie,

konstatuje,  že  návrhy  poslankyně  Jakubkové  přispívají
k administrativní náročnosti            a pléduje pozměňovací návrh
pana poslance Proska. 

- Hojda -  vyjádřil  podporu poslankyni  Jakubkové,  neboť její  návrhy
jdou proti vládě. 

- Kala – žádá  přerušit projednávání a vyžádat stanovisko MPO, 
- Jakubková - konstatuje, že přísnější, než je náš registr jsou i v jiných

zemích Evropy. 
- Plachý – stanovisko MPO je tu! A proto hlasujme!
- Melčák –  požaduje  vrácení  tabulky  s pozměňovacími  návrhy

k přepracování, požaduje 3-sloupcový materiál,
- náměstek  Dusík -  vyjádřil  se  podrobněji  k jednotlivým

pozměňovacím  návrhům,  konstatoval:  i  MPO  je  v rozporu  se
stanoviskem vlády!

- Prosek – podporuje MPO, které ve stanovisku konstatuje, že MŽP
rozšiřuje návrhy EU. 

- Kala – žádá přerušení projednávání – návrh nebyl schválen.

Poté  byla  ukončena  obecná  rozprava.  Zpravodaj  poslanec  Sivera
provedl  poslance  podrobnou  rozpravou,  kde  bylo  hlasováno  o
jednotlivých návrzích poslanců Jakubkové (6 pro, 12 proti, 3 se zdrželi)
–  nebyly  schváleny  a  Proska  (19  pro,  1  proti,  1  se  zdržel)  –  byl
schválen. Poslanec Vojíř předložené pozměňovací návrh stáhl. 

Závěrečné hlasování – 14 pro, 1 proti, 6 se zdrželo – návrh zákona byl
schválen ve znění přijatého pozměňovacího návrhu – viz usnesení č.
64.

ad 5)
Senátní návrh na vydání zákona, kterým se mění zákon č. 513/1991

Sb., obchodní zákoník, ve znění pozdějších předpisů – tisk 62

Návrh  zákona  předložil  senátor  Josef  Vaculík,  zpravodajem  byl
poslanec Jaroslav Plachý. Vzhledem k okolnostem, na které upozorňuje
vláda  a  stanoviska  MPO    a  MSpr,  navrhuje  zamítnutí  senátního
návrhu. 

Poté vystoupil  poslanec Suk, který předložil  dodatečně k senátnímu
návrhu  svůj  dodatek  –  viz  písemný  materiál.  Prosek –  návrh  je
složitým zásahem do  života  akciových  společností,  návrh  poslance
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Suka je bez stanoviska vlády, celkově se k návrhům postavil kriticky.
Poslanec  Vojíř upozorňuje  na  rozhodnutí  Ústavního  soudu  -  viz
„přílepky k zákonům“ a navrhuje přerušit do doby předložení vládního
návrhu zákona. Melčák – polemizuje se stanoviskem ÚS, zda vůbec ÚS
má na toto pravomoc.  Naopak poslanec  Sehoř namítá,  že  mnohdy
jsou  „přílepky“  potřeba  k vyřešení  některých  akutních  případů.  Ale
zde to odmítá. Poslanec Suk se vyjádřil ke svému PN, který se dotýká
exekučního řádu a řeší skutečnost, že cenný papír je věc, kterou lze
zabavit a zpeněžit. 
Na návrh poslance Proska je hlasováno o zamítnutí  pozměňovacích
návrhů  pana  poslance  Suka  –  11  pro,  10  proti  –  tj.  návrhy  byly
zamítnuty. 

Zpravodaj  navrhl  usnesení  -  hospodářský  výbor  doporučuje
zamítnout senátní návrh zákona - hlasování 11 pro, 10 proti, 0 se
zdrželo – návrh byl přijat - usnesení č. 65.

ad 9)
Návrh a termín příští schůze výboru

Příští schůze výboru se uskuteční 4. a 5. dubna 2007.

ad 10)
Různé – informace z podvýborů

Šidlo –informoval o konferencích o železniční dopravě, které se budou
konat v březnu v Berlíně a v květnu v Budapešti.

Vojíř – podporuje žádost o výjezd – 1-2 zástupci.
  Berlín – 13.-14. března 2007 – Šidlo, Sehoř
Budapešť – 21.-.23. května 2007 – Korytář, Suk
usnesení – HV schvaluje zahr. cestu – přijato - usnesení č. 70 a

71.

Melčák za podvýbor pro dopravu předložil  dvě usnesení,  která byla
schválena – viz usnesení č. 69 a 72.

Melčák – na 12.4.07 naplánován seminář pod záštitou HV, kde budou
diskutovány dva zásadní body – elektronické mýto a zákon o provozu
na pozemních komunikacích a dále bezpečnost silničního provozu –
všichni pro.

Plachý – předložil dvě usnesení podvýboru pro podnikatelské prostředí
k legislativě REACH – viz usnesení č. 67 a 68.

5



Hojda –  informoval  o  dění  v podvýboru  pro  vědu,  výzkum,  letectví
a  kosmonautiku.  Byl  zvolen  místopředseda  podvýboru  Karel  Sehoř,
byla diskutována problematika programu Galileo.

Rádl –diskutoval  otázku  ofsetových  programů  a  jejich  plnění  a
požadoval vyžádání stanoviska od MPO.

Urban –  zprávy  jsou  veřejné,  vyžádat  si  analýzu  odpovědných
ministerstev – viz usnesení č. 67.

Urban – vyjádřil stanovisko k současné návštěvě rakouského kancléře
v ČR         a požadavku na vznik meziparlamentární komise k Temelínu
– usnesení č. 73.

Špika – poděkoval za zvolení předsedou podvýboru pro energetiku. Je
třeba  zamyslet  se  nad  současnou  situací  v energetice  dané
programovým prohlášením  vlády.  13.  nebo  14.  března  2007  svolá
podvýbor v době schůze sněmovny -k volbě místopředsedy navrhuje
poslance Zapletala. 

Šimonovský –  se  vyjádřil  k zahraničním  cestám  –  vyzvedl  nutnost
přijetí slovenské delegace.

Cyril  Z a p l e t a l Mgr. Oldřich V o j í ř, Ph.D.
ověřovatel výboru        předseda výboru

Zapsal: Ing. Josef Vácha
Dne: 2. března 2007
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